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 Protokół Nr LXXII/2023 

z LXXII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 30 maja 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 14:50 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 12.04.2023 r., 18.04.2023 r. oraz 25.04.2023 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

3) obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających wysokość dodatku mieszkaniowego 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Gołdap 

5) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Gołdapi między ulicami: 

Stadionową i Ustronie 

6) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego na dofinansowanie 

zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego  

w Brukseli w 2023 roku 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 

2022 

8. Interpelacje radnych 

9. Zapytania radnych 

10. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

11. Wolne wnioski 

12. Zamknięcie sesji                                                                                               
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Do pkt 1 

LXXII posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w dniu wczorajszym wpłynął wniosek radnego Pana 

Andrzeja Tobolskiego w sprawie członkostwa w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wyrażenia poparcia 

członkostwa radnego Andrzeja Tobolskiego w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

   

W głosowaniu jawnym głosami 6 za, 5 przeciw, 1 wstrzymującym się wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wyrażenia poparcia członkostwa radnego Andrzeja Tobolskiego w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Zofia Syperek, 

Andrzej Tobolski 

PRZECIW (5) 

Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 
Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zarządził 10 min przerwę w obradach celem przygotowania 

projektów uchwał w sprawie zmiany składu liczbowego i osobowego poszczególnych Komisji – godz. 13:08. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński wznosił obrady – godz. 13:23. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował, że przerwa trwała dłużej ze względu na problemy 

techniczne. Zwrócił się do radcy prawnego celem wskazania, jakie będą dalsze kroki po akceptacji radnych 

wniosku o członkostwo radnego. 

Radca Prawny Pan Marcin Bogdan powiedział, że radny złożył wniosek do przewodniczącego Rady o chęć 

członkostwa w poszczególnych Komisjach. Prośbę radnego przewodniczący realizował w ten sposób, 

że na początku sesji zwracał się do radnych o wyrażenie opinii w kierunku umożliwienia głosowania  

w tej sprawie. W dniu dzisiejszym prośba radnego uzyskała zwykłą większość głosów. W związku z tym, 

że pojedynczy radny nie ma inicjatywy uchwałodawczej, przewodniczący rady zdecydował, że mając możliwość 

inicjatywny uchwałodawczej będzie projektodawcą danych uchwał w sprawie zmiany składu liczbowego  

i osobowego poszczególnych Komisji. Wprowadzenie danych projektów uchwał do porządku posiedzenia 

wymaga bezwzględnej ilości głosów. 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez wprowadzenia w pkt 6 podpunktu 7) projektu uchwały "zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia składu liczbowego komisji stałych Rady Miejskiej w Gołdapi w kadencji 2018-2023"  

W głosowaniu jawnym głosami 5 za, 6 przeciw, 1 wstrzymujący się wniosek nie został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez wprowadzenia w pkt 6 podpunktu 7) projektu uchwały "zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego komisji stałych Rady Miejskiej w Gołdapi w kadencji  

2018-2023" 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (6) 

Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 7) o brzmieniu: "zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Gołdapi”. 

W głosowaniu jawnym głosami 5 za, 6 przeciw, 1 wstrzymujący się wniosek nie został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 7) o brzmieniu: "zmieniająca uchwałę  

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Gołdapi"  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (6) 

Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 12.04.2023 r.   

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

12.04.2023 r. 

W głosowaniu jawnym głosami 11 za, 1 wstrzymujący się protokół został przyjęty.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 12.04.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 18.04.2023 r.   

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował, że radna Pani Janina Pietrewicz złożyła uwagi  

do protokołu dotyczące osoby prowadzącej sesję tj. zmiana z Przewodniczącego Pana Wojciech Hołdyńskiego 

na Wiceprzewodniczącego Rady Pana Józefa Wawrzyna oraz zmianę nr sesji na końcu protokołu. Uwagi radnej 

zostały przyjęte.  

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

18.04.2023 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 11 za, 1 wstrzymujący się protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 18.04.2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 25.04.2023 r.   

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

25.04.2023 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 10 za, 2 wstrzymujące się protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 25.04.2023r.  
 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Marian Mioduszewski, 

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 
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 Do pkt 4 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym. 

 Wynikła dyskusja pomiędzy radnym Panem Andrzejem Tobolskim a Burmistrzem Gołdapi Panem Tomaszem 

Luto. 

 

Do pkt 5 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 
Do pkt 6 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023–2040 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła projekty uchwał. 

 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, na jakiej podstawie urząd planuje zmniejszenie zadłużenia  

o 30 000 000,00 zł. Według radnego zaplanowanie w Wieloletniej Prognozie Finansowej kwoty w wysokości 

1 100 000,00 zł w 2024 na koszty zaciągniętych kredytów i obligacji na to wskazuje.    

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek zwróciła się o złożenie zapytania na piśmie. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, komu burmistrz przyznał premie, nagrody w tym roku. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że rolą burmistrza jest docenianie pracy pracowników.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 10 za, 2 wstrzymujące się uchwała 

została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023 – 2040 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Marian Mioduszewski, 

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr LXXII/514/2023 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 11 za 1 wstrzymujący się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 
 

Uchwała Nr LXXII/515/2023 

/w załączeniu/ 

3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Dyrektor OPS Pani Emilii Mor - Górskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających 

wysokość dodatku mieszkaniowego. 

 

Dyrektor OPS Pani Emilia Mor – Górska przedstawiła projekt uchwały.  

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie obniżenia 

wysokości wskaźników procentowych określających wysokość dodatku mieszkaniowego z porządku sesji. 

 Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 7 za, 4 przeciw,  

1 wstrzymujący się uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia wysokości wskaźników procentowych określających wysokość dodatku mieszkaniowego  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Wioletta Anuszkiewicz, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz,  

Zofia Syperek, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (4) 

Marian Chmielewski, Marian Mioduszewski, Anna Staroszczuk-Luto, Józef Wawrzyn 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 Uchwała Nr LXXII/516/2023 

                                /w załączeniu/ 

 
4) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik wydziału OSS Pani Anna Podciborska  

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego w przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 

Gołdap. 

 

Kierownik Wydziału  OSS Pani Anna Podciborska przedstawiła projekt uchwały.  

 Uwag nie głoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  
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Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 11 za, 1 wstrzymujący się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Gołdap 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński, 

Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Mioduszewski 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 Uchwała Nr LXXII/517/2023 

                                /w załączeniu/ 

 

5)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego w Gołdapi między ulicami: Stadionową i Ustronie. 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska przedstawiła projekt uchwały.  

 Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Gołdapi między ulicami: 

Stadionową i Ustronie  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 Uchwała Nr LXXII/518/2023 

                                /w załączeniu/ 

6)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału WKS Pani Justyna 

Charkiewicz  o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2023 roku. 

 
 Kierownik Wydziału WKS Pani Justyna Charkiewicz przedstawiła projekt uchwały.  

 Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 za uchwała została podjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego na dofinansowanie 

zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli 

w 2023 roku  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Mieruński, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Monika Wałejko 

 Uchwała Nr LXXII/519/2023 

                                /w załączeniu/ 

Do pkt 7 

 Kierownik Wydziału WKS Pani Justyna Charkiewicz przedstawiła Sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2022.  

Do pkt 8 

Brak złożonych interpelacji. 

 Do pkt 9 

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński wraz z radną Panią Wiolettą Anuszkiewicz złożyli 

zapytanie w sprawie przyznawanego dodatku specjalnego dla zastępcy burmistrza, skarbnikowi oraz 

sekretarzowi.  
 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czemu burmistrz nie zaprosił na spotkanie w dniu 12.05.2023 r. przy 

Zakładzie Przyrodoleczniczym stron, które uczestniczyły w realizowanej inwestycji. /brak wpływu na piśmie/ 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy burmistrz zaplanował w tym roku spłatę 30 000 000,00 zł długów. 

/brak wpływu na piśmie/ 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy burmistrz zna §24 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. /brak 

wpływu na piśmie/ 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz oraz wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński złożyli 

zapytanie w sprawie usług zleconych przez gminę Gołdap. 

Do pkt 10 

Brak zapytań przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

Do pkt 11 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński zwrócił się o regularne zamieszczanie w BIP odpowiedzi 

na zapytania i interpelacje radnych. Zapytał, czy sztandar Komisji Europejskiej, który wcześniej wisiał na ścianie 

w sali obrad będzie ponownie zawieszony.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał w imieniu sołtysa Pana Jacka Kizika, kiedy będzie protokół pokontrolny 

z wykonanych czynności inwentaryzacyjnych.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że radny nie głosował za stadionem o który się upomina. 

Wskazał też, by sołtys o daną informację zwrócił się do urzędu. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że marszałek województwa warmińsko – 

mazurskiego odznaczy dwóch byłych radnych gminy Gołdap – Jarosława Dzienisa i Mariana Waraksę - medalem 

zasłużonym dla województwa warmińsko – mazurskiego. 

Do pkt 12 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXXII sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Wojciech Hołdyński 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


